2019公益全便服日 Dress Casual Day 2019

本校選定今年的「公益金便服日」於10月11日(星期五)舉行,

如同學願意響應這項大型善舉,可選擇穿上便服上課。是次活動所籌得之善款,將不扣除任何開支全數撥捐公益金所資助的 163 間會員社會福利機構。

「公益金便服日」參加辦法簡單,同學只要捐出善款,或向親友進行募捐, 公益金便會送上「公益金便服日」貼紙及優惠券,讓同學們可以體會輕鬆 上學的樂趣。今年,每位捐款滿港幣\$100或以上的同學/捐款人可獲贈限



量版便服日 A4 文件夾乙個,數量有限,送完即止。每位捐款滿港幣\$100 的捐款人可獲正式收據。



<u>Dress Casual Day will be held on Friday, 11 October</u> <u>2019.</u>Students will be dressed in casual wear. All the money raised will be donated to Community Chest. More than 163 member social welfare agencies are the beneficiaries. Students who join this event will be given stickers to put on and attend lessons on campus.

Student/Donor who makes a donation of HK\$100 or more will receive one limited edition A4 plastic folder while stocks last. Parents can also support their children by sponsoring them in this worthy cause. Official

receipts will be issued to sponsors donating HK\$100 or above. Show your benevolence to help the needy - encourage your children to join Dress Casual Day and help raise funds!

2019 公益金便服日家長通告及捐款回條會於 9 月 20 日派發。

Dress Casual Day 2019 Parent Reply Slip will be distributed on 20 September.

請於 **10 月 2 日 (Day 3) 或之前**,把**捐款回條**及**款項(如有)**交予**班主任**。如有查詢,請聯絡課外活動主任**林達成**老師,請電 24140157。

Students are required to return the Parent Reply Slip and the Donation (if any) to the Class Master on or before 2 October (Day 3) regardless of whether they are going to join it or not. Should you have any enquiries, please contact Mr. LAM Tad Shing (ECA Master) at 24140157.

溫馨提示:(不捐款也要交回條)

Reminder: Return the Reply Slip regardless of whether you join it or not.

有關公益全便服日服飾要求Dress code for Dress Casual Day

訓導處期望同學於公益金便服日穿著以	男女適用	男生	女生
端莊樸素為本的服飾,符合學生身份。為	For both boys and	For Boys	For Girls
使同學能清楚了解,當天服飾要求詳見右	girls		
表。希望同學謹遵以上要求,感受穿著便	▲必須穿著有袖上衣	▲只准穿長褲	▲可穿長褲或及裙(必須
服、參與公益的快樂。	Sleeved clothes are	Long pants only.	及膝,質料不可過薄)
	required		Long pants and skirts
Charles are assessed to assess in a houself assess	▲不能穿著露趾鞋		covering knees.
Students are expected to wear in a humble way	Toe slipper/Dew Toe		
which is in line with their roles.	Shoes are not allowed		▲不准穿著襪褲或緊身
	▲穿戴飾物方面依據		褲
	平日標準		No tights or leggings.
Please follow the dressing code on the right	Accessories are in line		
	with the normal school		
	day standard.		